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EgA den 13. november 2013

Referat fra generalfoEamlingen onsdag den 6, november kl. 19 i Ega Sognegard.

1.
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Peer bod som formand velkommen til Sret generalforsamling og takkede for frem-
mgdet. Traditionen tro var der herefter en kort prasentation af de fremmodte.

Hans Peder La6en, Skolevej 188 blev efter bestyrelsens forslag valgt til diriqent.

Dirigenten konstatere at generalfo6amllngen var lovligt indkaldt og at indkaldelsen
fulgte de punkter der er opstlllet i vedtagterne.

Der var i 6r mpdt 29 peEoner frem fra 21 (ud af 57) parceller,

Peer fremlagde beretninqen fra det forqangne er 2012 - 20131

leg tager den vellykkede pr.esentationsrunde som en til indikator for at sevel nye som
mere gamle medlemmer bakker op om Srets generalforsamling, Vi har feet 3 nye med-
Iemmer pA Musllngevej 17, Skotevej 128 og 14F. Velkommen iilier med ,nsket om at I
mA falde godt tll i Forenlngen som en skattet del af en "eksklusiv" gruppe pa 57.

Arets beretning vil falde i to dele. En fremadrettet del om at ftemtidssikre Foreningen
og tillige holde driftsudgifterne i ave, og en let titbageskuende del pe forenings8ret der
gik. Der vil v.ere til eftertanke o9 overvejelse/beslutningstagen. savel som et 'aha" og
en simpel opdatering.

Bestyrelsen har gennem Sret bergrt og droftet pe hvilken mede Forenlngen lpbende
kan supplere gruppen af 5 valgte bestyrelsesmedlemmer, som er en fin stprrelse, der
giver en differentieret debat og mulighed for uddelegering af de mangeartede opgaver
der lpses hen over dret. Samtldig har vl I vedtagterne fastsat en lobende valgbarhed
pe 2 3r hvor 2 er pE valg i ulige tr og 3 pE valg i lhe Er, mens suppleanterne er pg valg
hvert tr. Genvalg er ikke altid udfaldet, da vi hver isar kan have onske om en mere
tilbagetrukket medlemstilvarelse. Derfor skal vi gerne kunne finde en eller flere der
onsker at bidrage og give deres indsats for en periode.

Vi mener givet alle, at det er en forpligtelse, nu vi har en deklarationsbestemt Grund-
eierforening, at io tattere beslutningerne er taget pE vores bosted i Skoleparken af
nogle mennesker vi kan relatere til, jo tryggere er vl ved det. Generalforsamlingen er
det forum der ved flertalsbeshtnlnger bestemmer, med fA undtagelser, sE det er ogsa
her I aften, vi senere skal valge 2 bestyrelsesmedlemmer for en ny perjode.

Bestyrelsesmedlemmeme har hver iser en enest5ende mulighed for et indblik i For-
eningens hverdaq og de omr8der der skal varetages, og f8r samtidig gennem valget
her. bemyndigelse til at treffe beslutninger o9 dermed indflydelse. En lobende kontF
nuerlig supplering er onskelig, se viden og indsigt (oqst kaHet historiske data og fakta)
kan gives videre 09 implementeres, til gavn for helheden.

Hgber I vil give memoet tanke og refleksion, ntr vi senere kommer til valgpunkterne.

I min fgrste beretningsdel, den fremadrettede, ligger tillige en anden nok mere fysisk
betonet ting som er vedr. vedligeholdelse af fallesarealet, som primart er grassl8-
ning, mindre besk€eringsarbeider og beplantning.

Foreningen har altid form8et at holde udgiften til dette nodvendige vedligehold af vore
godt 12.OOO m2 f.ellesareal pA et overskueligt niveau, Samtidig har vi haft mulighed
for at kunne lagge arbejdet tll tidspunkter, med strrst mulig hensyntagen til aktiviteter
udenfor som indenfor de enkelte parceller. Det ,nsker vi fortsat at kunne fore videre.

Derfor er det et h:b/onske, at vi kan sidemandsoplare dn (mtske en I kender) ell.
gerne flere, der kan tage over n8r den nuvarende ansvarlige som er undertegnede,
har forfald ved forbigeende sygdom eller ferie. En honorering og en lovpligtig forsikring
er en givet ting

Led tillige dette memo blive taget til overvejelse og forhSbentllg udmonte sig i en kon-
takt til bestyrelsen herom.

09 nu til anden del af beretningen. Den tilbageskuende 09 opsummerende for tret.

SNE SNE IS ls......hvad var det dog der skete i m8nedeme omkring nytEr.
En mindre gentagelse af Sret forinden. Dog havde vi for denne seson skEret vores
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aftale om snerydning til, sA den kunne passe bedre pA de afsatte midler og samtidig
give medlemmerne en sikker udkorselom morgenen og senere hjemkorsel hen pE ef-
termiddagen. Dette indebar alene saltning pB den "store l.4usllngevei" med tilkorsel for
ier fra nr. 1-43 o9 erhvervsvlrksomhederne mod Gren8vel, Snerydning ner der var
behov pB de ovrige veje I omr6det.
Det er en aftale vi gennem mange 3r har vEeret trygge ved og hvor pBlideligheden lig-
ger pt et hrjt niveau, n8r vi betanker aftalen. hvor der betales pr- gang
Vi var sidste efterer igennem en foresporgsel hos andre leverandorer, rettidlg omhu
kalder vi det O, men ingen af disse kunne matche pris og p8lidelighed.
SA derfor har vifomyet oq skeret den eksisterende aftale til, se der ikke foretaqes fo-
rebyggende saltning pE Muslingevei med mindre der er b pg vejen og at der sneryddes
pA alb Foreningens veje n8r sneen ligger hojere end I cm. Bestyrelsen holder 6Je med
rydningen, se der kan gribes ind i tvivlstilfalde.

Navnes skal ogsS Nyters aften, en af Foreningens tradltioner, hvor mange medlemmer
og gester mgdes til en f.elles affyring af de mange krudtlagre og samtidig ,nske hin-
anden Godt Nyter, inden der festes videre privat, Btl og legeplads er oplyst af bren-
dende fakler og haveblus. Seneste nyter var der igen god tilslutning med mere end 1/3
af husene reprasenteret.
Sa vGlkomm€n og pe genayn igGn i !r - den 31.12.13 omkring kl. 24.

Den anden af Foreningens traditioner er Sct. Hans som igen i er var velafviklet, Nogle
fellesspiste forud for beftending 09 sang mens andre sluttede sig til senene og selv
tidligere medlemmer kunne ikke undvare samvaeret og modte op. Godt halvdelen af
vore husstande var reprasenterct og nOd det indkgbte 91, vin og sodavand mens der
var snobrgdsbagning for bgrnene. En mulighed? de lidt storre born og voksne, ogsa
benyttede sig af, En god o9 hyggellg aften.

Gennem sommeren har vore grgnne contalnere varet godt benyttet. Tak for en god
disciplin, hvor kun lidt andet en planter havnede i contalneren. En tumus blandt besty-
relsens medlemmer sikrer at vi altld sender en "ren gron" container af sted.
Vi mener med 5 containene om Sret at have n8et et acceptabett niveau. En let tids-
massig forskydning er vi ogsg altid klar til at foretage, som i 3r med den forste, hvor
kulden fortsat harqede.
SA hold i€r opd.teret pe vor€. hi.mm€sid€ lglElg€lgleperkel82SgJrk, som
forsrges at blive vort benyttede medie til kommunikation frem for papir i brevkassen.

Der har ogs€ varet en rimelig hoi aktivitet pE om- 09 tilbygninger o9 udskiftninger/
vedligehold rundt om hos vore medlemmer. Dette har givet aktualitet til et punkt I vore
vedt€egter hvor der st5r om onsket udmelding forud for benyttelse af fallesvejen eller
arealet, sE vi er klar pg hvad der er i gang der, til forebyggelse af skader og sikre re-
tablering, orn det skulle ske. Ver opmarksom pe dette.

Fallesarealets gras har i perioder denne sason feet et par fri uger for klipning, grun-
det mit forfald, hvor en kneoperation gav en noget langere ufrivillig pause end forven-
tet. Dog er det blevet indhentet nu og en enkelt klipning ligger formodentlig forude
inden opstalling af maskine.
Fri ugerne inkluderer ikke grastotter, der er etableret o9 vErnet om aht. biodiversite-
ten for insekter og de harer o9 pindsvin der giver vort omrSde liv og insekterne vore
berbuske og ebletraer god bestovning.

Legepladsen er der focus pe (ogs8 i budgettet) og et udvalg af brrnefamilier arbejder
med planer for en renovering og andrlnger. Det ser vl frem tll at fe realiseret.

Vores "tragiske" genganger pt beretningen er vores "op ad bakke" Jem & Fix sag. Er
den en gros eller detail, og overholdelse af de bestemmelser der er omkring virksom-
hedsdrift og meget mere. Det er en fortsat historie og det ad hoc udvalg der er pA sa-
gen har trange vilk8r 09 sv.ert ved at fE energi til gentagne tiltag!

Tilbud fra NRGI pA bredb8nd oq andrinq af belysning iArhus Kommune qenerelt, har
det sidste stykke tid givet aktivitet pB Skolevei. I den anledning tog vi kontakt med EL-
Con (der er entreprenor) da vi blev bekendt med arbejdet og har derfor varet i god
dlalog hele forlobet lgennem, tll gavn for vore medlemmer med orientering om tilkor-
selsforhold m.v,

leg slutter min beretning med en tak til bestyrelsen for et godt og konstruktivt samar-
bejde o9 den hjalp der er blevet formanden til del i gennem tret.

Tak ogst til medlemmerne for input og kontakter og ikke mindst opbakning til de akti-
viteter der srsattes.
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Med dette afsluttedes beretningen.

Der var kommentarer vedr.:. de endringer der er sket i bebyggelsen hvor to parcellers vognly var .endret til
beboelse. sporgsm8lene gik bl.a. pE
. om dette ikke kunne vare i strid med foreningens deklarationer. om kommunen blot kunne give disse tilladelser. om bestyrelsen have accepteret andringerne. om det betyder at bebyggelsesprocenten er blevet eendret. om det ikke andrede hele ideen med kadevillaer som nu narmest bliver rek-

kehuse i stedet.. om man s3 blot kan man opsette carporte nu hvor man kan inddrage vognly
som beboelse.

Peer svarede at bestyrelsen er opmarksom pA dette og at vi, som det kom frem
under diskussionen, deler frustrationen over kommunen og dens tiltag/godkendel-
ser. Han oplyste at Foreningen ikke har accepteret, da vl faktlsk slet ikle er blevet
hort oq orienteret som vi skal i sddanne tilfalde. Noget tyder faktisk pi forskellig
fejlbehandling af sagerne og vi har konstateret at horingen i det ene tilfelde er
sendt til forkert Grundejerforening. Det blev nevnt at der kan vare andret i be-
byggelsesprocenten og at det kunne betyde nye muligheder med den ubenyttede
"Trekant" mod skolevel - men vi ved det ikke.
Peer konstaterede at bestyrelsen som atle andre onsker en klarhed pt omr8det og
at den er i gang med at udrede dette og vil forfolge det overfor kommunen, sA vi
kan fi klarhed over, hvad der kan ske med byqqeriet fremadrettet og sikre en tiL-
bagemelding til alle medlemmer. nEr der er noget nyt og konkret.

I forbindelse med dette fremkom der forslag tll at bestyrelsen m8ske kunne tage
kontakt tll kommunen, sB der kunne afholdes "et seminar" med kommunens delta-
gelse, for at man her kunne fE en dialog med kommunen og fA khrhed over dens
intentioner, Bestyrelsen vll have forslaget in mente i det videre arbejde.

. containerne - om sidste container evt. kunne komme lldt senere end i 3r. Bestyrel-
sen viltage det med iplanlagningen n8r neste 3rs contalnere bestilles.

Herefter blev beretningen godkendt.

Karin gennemgik det udsendte regnskab.

Regnskabet udviste et mindre overskrd pA a.4OO kr. efter hensettelse af 57.ooo kr. til
vejfond, Overskuddet skyldes trods indkob af ny g.essEmaskine og en rlmelig hArd
vinter, at legepladsudvalget ikke have anvendt nogle penge i tret.
veifonden er nu pA 189.ooo kr.

Der var ingen kommentarer til regnskabet. Regnskabet blev godkendt.

B€styrelsen havde ved sidste generalforsamling fremlagt to mlndre forsalg til andring
af vedtagteme - se indkaldelsen.
Forslagene var stillet for at fA 55 til at svare nglere overnes med praksis for opkrav-
nlng af kontingent og 97 om at forenkle udsendelsen af indkaldelsen til generalforsam-
lingen, Da der er tale om vedtagtsandringer kan de forst vedtages pl dette trs gene_
ralforsamling.

Forlagene blev vedtaget.

Enddngcm. bstyd.r ny udgava at vedtegtGrne, Diaae blivcr 3narcst tilgan-
9cli9 pt forcnlngana hremmGald€. Udskriv selv disse hvis nodvendigt.

Karin gennemgik det udsendte budget - og heraf folgende forslag til kontingent pa
2.500 kr.

Karin forklarede kort at budgettet I store traek svarer overnes med hvad regnskabet
viste, dog var driften mindre da regnskabet indeholdt indkpb af en ny havetraktor. Og
med baggrund I at der skal hens.ettes mindst 1000 kr. pr. parcel er det nodvendigt
fortsat at foresE at vi betaler 2.500 kr. i kontingent.

Der er fortsat 10.000 kr. til endringer og forbedring af legepladsen.

Der var sporgsm8l til vejfondens storrelse og Peer svarede at fra^nylige foresporqsler
ved vl, at ny asfalt pi velene vil koste iomegnen af 1 mill, kr., sA indtilvidere skalder
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fortsat spares meget op.
Peer n.evnte at det vil bllve undersogt indenfor for Foreningens vedtagter, om penge-
ne kan placeres sB forrentnlngen bllver hprere end for nuvarende.

I forbindeise med ovennavnte sprrgsm8l kom der forslag omkring sikring af at vejene
ikke bliver odelagt ved fx er ombygninger. Kunne man ikke til nyindflyttere udlevere
vedtagterne med en bemarkning om at man skal reetablere vejen ved evt. skader.
Peer nevnte til dette at det var giort efterfolgende i enkelte tilf€elde men at bestyreF
sen vil overveje at anvende fo6laget fremadrettet.

Da der ikke var indvendinger i gvrigt mod de af bestyrelsen foretagne dispositioner
omkrlng budgettet. Budgettet blev godkendt.

Det bewder at kontinoentet for denne periode bliver 2.5O0 kr.

PA vab til bestyrelsen er: Peer Nielsen, Skolevej 16F og Allan Olsen, lluslingevel 31.

Peer var villig til genvalg og blev valgt og som andet valg stillede Casper Ande6en,
Muslingevej 35 op og blev valgt uden modkandidater. Tillykke med valget til begge.

Bestyrelsen - som konstituerer sig efterfglgende - best8r herefter af:
Peer Nielsen, Skolevej 16F, Jean Bach, Skolevei 20C, Karin Poulsen, lvluslingevej 3,
Casper Andersen, Muslingevej 35 o9 Jrrgen Lysdal, Musllngevej 27.

Pe valg er Frank Topholm, I\4uslingevej 11.

Frank erklarede sig villlg til genvalg og blev valgt og som anden suppleant stillede
Karianne Eggen, Skolevej 10D op og blev valgt.

Pe vab er er Sgren Bo lensen, Muslingevej 15.

Vores suppleant Vagn Ostergerd, Skolevej 168, som i 3r kom til at revidere regnska-
bet, var villig til valg og blev valgt som revisor.

Pt vab er: vagn @sterg6rd, skolevej 168.

Efter lidt sggen omkring dette stillede Poul Hegelund, Musllngevel 7 slg til redEhed
som nevisorsuppleant og blev valgt.

Under evt. var der. om man evt. kunne legge referater fra bestyrelsesmoderne pt hjemmesiden st
man bedre kunne frlge hvad der sker hen over 5ret, Der blev svaret at det vil blive
overveiet hvordan man kan kommunikere mere fra bestyrelsens arbejde.. om man kunne have en adresseliste over foreningens medlemmer. Der blev svaret
at det sikkert ikke er muligt ifig. lovgivningen, men skal nok blive undeErgt.

Dlrigenten navnte at man lige skulle huske Peers onsker vedr. grasslSning som navnt
iberctningen.

Herefter afsluttede dirigenten generalforsamlingen o9 b8de dirigenten og Peer takkede
for den gode stemning og diskussioneme under generalfo6amlingen.
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EgA den 13. november 2013

Dirigentens underskrift Referentens underskrift
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